
 قالیباف:همسایگان سوریه 
در دام آمریکا و رژیم صهیونیستی نیافتند

تروریستی- گروه های  جدید  تحرکات  نوشت:  مجلس  رئیس 
صهیونیستی  نامشروع  رژیم  و  آمریکا  طراحی  از  بخشی  تکفیری 
است، همسایگان سوریه هوشیار باشند و در دام طراحی آنها نیافتند.

صفحه  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر 
جدید  تحرکات  نوشت:  سوریه  وقایع  به  اشاره  با  اش  شخصی 
رژیم  و  آمریکا  طراحی  از  بخشی  تروریستی-تکفیری  گروه های 
نامشروع صهیونیستی است، همسایگان سوریه هوشیار باشند و در 

دام طراحی آنها نیافتند.
ایران و محور مقاومت  قالیباف تاکید کرد: جمهوری اسلامی 
توطئه  مقابل  در  صهیونیستی،  رژیم  کشاندن  شکست  به  از  پس 

جدید همچون گذشته حامی دولت و ملت سوریه خواهند بود.

وزیر کشور: استانداران برای کلنگ زنی 
پروژه ها عجله  نکنند

عملکرد  از  ما  ارزیابی  شاخص  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
استانداران رسیدگی به طرح های نیمه تمام است، گفت: استانداران 

برای کلنگ زنی پروژه ها عجله  نکنند.
اسکندر مؤمنی در استان قزوین  با بیان اینکه طرح های روی 
این  داشت:    اظهار  بندی شده اند،  تقسیم  استان ها  در  مانده  زمین 
ارزیابی  شاخص  و  می کنند  پیدا  ادامه  اولویت ها  بر اساس  پروژه ها 
است. تمام  نیمه  طرح های  به  رسیدگی  استانداران  عملکرد  از  ما 
تا زمانی که منابع مالی  وی تاکید کرد: در مورد طرح های جدید 
آن مشخص نشده باشد طرحی آغاز نمی شود و استانداران عجله ای 
برای کلنگ زنی بدون برنامه ریزی بودجه ای نداشته باشند و حتما 

باید انتهای پروژه پیش بینی شود .
راکد هم تصریح کرد:  تولیدی  واحدهای  مومنی در خصوص 
با تشکیل به موقع کارگروه های رفع موانع تولید باید از مشکلات 
واحدهای نیمه فعال و راکد تولیدی و صنعتی قزوین گره گشایی 
کرد.وزیر کشور اضافه کرد: کار انتخابات شوراها آغاز شده  و ستاد 
بندی  زمان  براساس  و  کرده  اعلام  را  خود  بندی  زمان  انتخابات 

مشخص اجرا خواهد شد.

سیاری:  توان ساخت ناوشکن را داریم 
همت  به  امروز  اینکه  بیان  با  ارتش  هماهنگ کننده  معاون 
ارتش  دریایی  نیروی  متخصصان  و  دفاعی  صنعت  متخصصان 
فناوری ساخت  لبه  را داریم ، گفت: در  ناوشکن  انواع   توان ساخت 

تجهیزات دریایی قرار داریم.
امیر دریادار حبیب الله سیاری  در سخنرانی پیش از خطبه های 
نماز جمعه مشهد با بیان اینکه همه تجهیزات نیروی دریایی کشور 
داریم،  قرار  دریایی  تجهیزات  فناوری ساخت  لبه  در  بوده  و  بومی 
به صورت  داخلی  و  بومی  تجهیزات  با  امنیت  امروز  داشت:  اظهار 
کامل در حریم دریایی کشور برقرار بوده و مسیر توسعه دریامحور 

در تمام حریم آبی کشور امن است.
کشور،  حریم  تمام  و  آسمان  زمین،  اینکه  در  بیان  با  وی 
کرده اند،  برقرار  را  ایران  امنیت  اسلامی  مسلح جمهوری  نیروهای 
هزار   6 از  بیش  و  است  برقرار  دریاها  در  مبادلاتی  افزود:  امنیت 

کشتی را برای حفاظت از دزدان دریایی حفاظت کرده ایم.
معاون هماهنگ کننده ارتش با بیان اینکه  دیپلماسی دریایی 
 در بهترین سطح برقرار است ، تصریح کر د: دریا منبع ثروت و قدرت 
است و ما در ایران در شمال کشور و سواحل دریای خزر و نیز در 
سواحل خلیج فارس و مکران به طول سه هزار کیلومتر از ثروت دریا 
برخورداریم؛ 90 درصد  صادرات و واردات کشور از طریق دریا انجام 
پاک و تجدیدپذیر و یک ذخیره  انرژی  تولید  می شود؛ دریا منبع 
غذایی مهم است؛ باید با همت از منابع خدادادی دریا استفاده کرد 

و البته امنیت، مهمترین مولفه در این حوزه است.
دریامحور  توسعه  سیاست های  اینکه  بیان  با  سیاری  دریادار 
توسط مقام معظم رهبری و از طریق مجمع تشخیص مصلحت ابلاغ 
شده است، ادمه داد:  همه مسئولان مرتبط در راستای توسعه دریا 

محور باید پای کار بیایند.
وی با بیان اینکه ایران توان ساخت ناوشکن، ناو موشک انداز 
انداز  ناو موشک  ناوشکن،  افزود: توان ساخت  را دارد  و زیردریایی 
و زیردریایی در کشور وجود دارد و همه تجهیزات موجود و تمام 

سلاح ها و مهمات هوشمند در حوزه داخلی تولید شده است. 

 امیر ایرانی: نیروهای آمریکا 
در دریاهای آزاد را راندیم

فرمانده نیروی دریایی ارتش گفت: بدون عِده و عُده در عمق 
اقیانوسها به هسته اصلی شیطان بزرگ در آبهای آزاد نزدیک شدیم 

و آنان را راندیم و نام ایران را با اقتدار فریاد زدیم.
امیر دریادار شهرام ایرانی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز 
جمعه تهران گفت: هر آنچه که امروز در جهان اسلام رقم می خورد 

با هدایت و راهبری راهبردی امام امت شکل گرفت.
وی ادامه داد: در اقیانوس متلاطم جهانی کشتی با عزت اسلام 
با درایت و اقتدار مقام معظم رهبری هدایت می شود.فرمانده نیروی 
دریایی ارتش ادامه داد: ارتش ایران مردمی و مکتبی است. عملیات 
۷ آذر در مدت کوتاهی توانست در خلیج همیشه فارس اقتدار ایران 
را حفظ کند. ارتش در سراسر جهان با دانش و توانمندی بالا حضور 
موثر دارد. ارتشیان در گوشه گوشه جهان با برپایی نماز در عرشه 
کشتی ها نشان می دهند که عملیات مروارید هفتم آذر موفق بود.
و  دانست  ارتش  دارایی های  از  را  مردم  و  ولایت  ایرانی  امیر 
گفت: بدون عِده و عُده در عمق اقیانوس ها به هسته اصلی شیطان 
بزرگ در آبهای آزاد نزدیک شدیم و آنان را راندیم و نام ایران را با 
اقتدار فریاد زدیم. آنان با تربیت دینی و اسلامی در برابر آمریکایی ها 
غرش آفرینی می کنند. ۷ آذر مصادف شد با پیروزی حق بر باطل 
در جبهه مقاومت اسلامی. همه همرزمان ارتش قول می دهیم پشت 

سر ولایت و پشت سر جبهه مقاومت می ایستیم.

 نتانیاهو: شاید با آتش بس غزه موافق باشم، 
اما نه پایان جنگ

بنیامین نتانیاهو نخست وزیر رژیم صهیونیستی بیان کرد که 
ممکن است با آتش بس در نوار غزه موافق باشد، اما با پایان جنگ 
با شبکه  موافق نیست.نخست وزیر رژیم صهیونیستی در مصاحبه 
14 اسرائیل گفت: ممکن است با آتش بس در نوار غزه موافق باشم، 
لبنان  از جنگ در  پایان جنگ.وی همچنین مدعی شد: ما  نه  اما 
به آنچه می خواستیم دست یافتیم.نتانیاهو افزود به ارتش اسرائیل 
دستور داده است تا در صورت شکست آتش بس در لبنان، برای 

»جنگی تمام عیار« آماده شوند.

نخستین استعفا در دولت جدید انگلیس
وزیر ترابری دولت جدید انگلیس که از حدود چهار ماه پیش 
قدرت را در این کشور به دست گرفت استعفا کرد.لوئیز هیگ، وزیر 
ترابری انگلیس، در حالی استعفا کرد که در استعفا نامه اش گفته 
به سیاست های حزبش )حزب حاکم کارگر( اعتماد دارد، اما اکنون 
فکر می کند کناره گیری وی، به نفع دولت است. هنوز پشت پرده 
این استعفای ناگهانی وزیر ترابری و نماینده مجلس عوام انگلیس 
را مربوط  اما برخی رسانه ها تلاش می کنند آن  فاش نشده است، 
به پرونده ای نمایش دهند که او به دروغ مدعی شده بود یک تلفن 
همراه دولتی او مفقود شد ه که پس از بررسی های پلیس معلوم شد 
این ادعای او دروغ بوده و همان زمان در این باره به کلاهبرداری 
خود  استعفانامه  در  هیگ«  »لوئیز  مستعفی  وزیر  شد.این  محکوم 
است  نوشته  کارگر  رهبر حزب  و  انگلیس  وزیر  نخست  به  خطاب 
کماکان در خدمت مردم حوزه انتخابیه اش خواهد بود و برای این 

که دولت، دچار مشکل نشود ترجیح داده است کناره گیری کند.

معتقدم،  »شخصا  این که  بیان  با  رئیس جمهور 
زوایای  به  توجه  نیازمند  بنزین  زمینه  در  تصمیم گیری 
مختلفی است که باید به آن فکر کنیم«، گفت: طرح این 
دغدغه ها در حوزه عمومی، به این معنا نیست که دولت 
روی  را  مضاعفی  فشار  بنزین  گران سازی  با  کرده  اراده 
وفاق  دولت  در  کند.  وارد  آن ها  معیشت  و  مردم  دوش 
بدون همراهی  را  ملی، عهد کرده ایم که هیچ تصمیمی 

جامعه و رضایت آن ها نگیریم.
پایان  در  شده  اعلام  وعده  پیرو  پزشکیان  مسعود 
با خبرنگاران داخلی و خارجی، به  اولین نشست خبری 
پرسش پایگاه خبری آخرین خبر مبنی بر این که تولید 
 129 به  باید  توسعه  هفتم  برنامه  پایان  تا  بنزین  روزانه 
میلیون لیتر برسد که در صورت تحقق باز هم ایران در 
طول 5 سال آینده با بحران ناترازی بنزینی مواجه خواهد 
شد. مشخصا برنامه دولت جنابعالی در زمینه آزادسازی 
بنزین چیست؟ پاسخ داد: برخی گلایه می کنند که چرا 
مسئولان دولت درباره ناترازی بنزین سخن می گویند و 
تعهد  مردم  به  اول،  روز  از  نگران می کنند. من  را  مردم 
یک  امروز  بنزین  مسئله  باشم.  صادق  آنها  با  که  داده ام 
چالش جدی برای کشور ماست. ما با واقعیت های سختی 
در این زمینه روبرو هستیم. از یک طرف، مصرف بنزین 
در حال افزایش است و از طرف دیگر، ظرفیت تولید ما 

درآمدهای  از  توجهی  قابل  بخش  دارد.  محدودیت هایی 
صرف  تحریمی،  دشوار  شرایط  این  در  نیز  کشور  ارزی 
مزمن  مشکلات  حال  عین  در  می شود.  بنزین  واردات 
سوخت  بالای  مصرف  و  خودروها  کیفیت  مثل  دیگری 
بسیار  نکته  که  داریم  نیز  را  جهانی  میانگین  به  نسبت 

مهمی است.
این دغدغه ها  تفاسیر، طرح  این  تمام  با  افزود:  وی 

در حوزه عمومی، به این معنا نیست که دولت اراده کرده 
با گران سازی بنزین فشار مضاعفی را روی دوش مردم و 
معیشت آنها وارد کند. در دولت وفاق ملی، عهد کرده ایم 
که هیچ تصمیمی را بدون همراهی جامعه و رضایت آنها 
نگیریم. سیاست دولت در قبال بنزین، موضوع حساسی 

است که نیاز به بررسی های دقیق و کارشناسی دارد.
پزشکیان گفت: شخصا معتقدم، تصمیم گیری در این 

زمینه نیازمند توجه به زوایای مختلفی است که باید به 
آن فکر کنیم. در درجه اول باید به دنبال راه هایی باشیم 
که بتوانیم ظرفیت تولید بنزین در کشور را بیشتر کند. 
موجود،  پالایشگاه های  نوسازی  شامل  می تواند  کار  این 
افزایش ظرفیت آن ها یا حتی احداث پالایشگاه های جدید 
باشد. در درجه دوم، باید به دنبال کاهش مصرف بنزین از 
طریق بهینه سازی مصرف سوخت در خودروها و توسعه 
حمل و نقل عمومی باشیم. در گام سوم نیز باید به دنبال 
مطالعه طرح هایی برای اصلاح نظام یارانه ای بنزین باشیم. 
اصلاح نظام یارانه دهی لزوما به معنای آزادسازی نیست. 
سهمیه بندی  مثل  آلترناتیو  طرح های  دنبال  به  می توان 
هوشمند یا سیاست های دیگری رفت که کمک کند ما 
به این ناترازی که واقعا در حال اتلاف منابع ملت ایران 

است، غلبه کنیم.
این است که هر  اما نکته مهم  رئیس جمهور گفت: 
شرایط  گرفتن  نظر  در  با  باید  زمینه  این  در  تصمیمی 
به  ما  باشد.  آن ها  رضایتمندی  با  توام  و  مردم  اقتصادی 
هیچ عنوان نمی خواهیم فشار مضاعفی به مردم، خصوصا 
اقشار متوسط و کم درآمد وارد شود. اولویت کشور مدیریت 
مصرف، افزایش تولید و حفاظت از منافع مصرف کنندگان 
است. این مسیر پیچیده ای است که حتما باید با دقت و 

حساسیت آن را طی کرد.

امام جمعه موقت تهران گفت: مسائل منطقه و راهبردی غرب آسیا بدون 
توجه به منافع و موقعیت ایران هرگز سامان نمی یابد.

در خطبه های  فرد  ابوترابی  محمدحسن  سید  والمسلمین  حجت الاسلام 
نماز جمعه این هفته تهران گفت: نیروی دریایی ارتش یکی از نیروهای مقتدر 
جمهوری اسلامی ایران است که در آب های منطقه ای و آزاد اقتدار جمهوری 

اسلامی ایران را به رخ جهانیان کشیده است.
وی در ادامه بیان کرد: آیت الله سید حسن مدرس آن بزرگمرد ایران زمین 
طی 1۷ سال نمایندگی ملت ایران در مجلس شورای ملی با دانش و فقاهت و 
فهم موقعیت ایران و جهان با شجاعت و جسارت به مبارزه با استبداد و استعمار 
پرداخت. اندیشه بلند، اراده استوار، شجاعت و زهد ایشان او را به نماد قوه مقننه 

تبدیل کرد.
می فرماید  مدرس  شهید  کرد:  خاطرنشان  تهران  موقت  جمعه  امام 
»اجرای قانون بر دوام دولت مقدم است.« در موافقت با کاهش هزینه های 
مبنای  از  و  هستم  دولت  هزینه های  کاهش  موافق  »من  گفت  هم  دولت 
فلسفه درست و مذهب این سخن را می گویم. پول ملت را نباید به کسانی 
که برای ملت کار نمی کنند داد.« به گمان بنده این شاه بیت سخن شهید 

مدرس امروز باید در سردر همه نهادهای دولتی نوشته شود.
ابوترابی فرد تاکید کرد: اتاق های فکر باید برای پاسداری از بودجه عمومی 

که  بخش هایی  به  منابع  هدایت  و  هزینه ها  مدیریت  و  کاهش  بگیرند.  شکل 
منطبق با منافع ملی است باید به جد مورد توجه قرار گیرد.

امام جمعه موقت تهران در بخش دیگری از سخنانش گفت: رابطه ایران و 
اتحادیه اروپا از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی فراز و نشیب های زیادی داشته 
مستقل  شخصیت  از  مانع  آمریکا  مواضع  از  اروپایی  دولت های  پیروی  است. 
زیادی خواهی های  قربانی  اروپا  اتحادیه  منافع  است.  شده  ها  اروپایی  سیاسی 
و  خودبینانه  تصمیمات  و  منطقه  در  آمریکا  سیاست های  است.  شده  آمریکا 
غیرمسئولانه این کشور از دلایل کلیدی عدم شکل گیری روابط پایدار و باثبات 

با ایران در طول چهار دهه گذشته بوده است.
صدور  در  اروپا  اتحادیه  خصمانه  و  غیرمتعارف  اقدام  داد:  ادامه  وی 
بیانیه مشترک با کشورهای عرب و تصویب قطعنامه در شورای حکام آژانس 
آورده  به وجود  را  متحده شرایط جدیدی  ایالات  و  اروپا  تروئیکای  فشار  با 
روبرو  ایران  اسلامی  واکنش منطقی جمهوری  با  اقدامات غیرمنطقی  است. 
مسائل  است.  اتخاذ شده  درستی  تصمیمات  هسته ای  حوزه  در  است.  شده 
ایران هرگز  موقعیت  و  منافع  به  توجه  بدون  آسیا  راهبردی غرب  و  منطقه 

سامان نمی یابد.
ابوترابی فرد تاکید کرد: با ابزار فشار و تهدید نمی توان با ایران مقتدر وارد 
مذاکره شد. به نظر می رسد غرب می تواند با اصلاح رفتار و احترام متقابل و توجه 

به منافع و حقوق مشروع ملت بزرگ و مقتدر ایران امکان گفت وگو و رسیدن به 
توافق را به وجود آورد. ایران در طول دوران عزت و اقتدار و عظمت خود همواره 

آماده گفت وگو و مباحثه های منطقی و صادقانه بوده است.
ابوترابی فرد خاطرنشان کرد: ایران اسلامی مفتخر است که در تمام فراز 
و نشیب ها در کنار ملت بزرگ لبنان و مقاومت بوده و خواهد بود. وزیر امنیت 
اسرائیل در تحلیل آتش بس نوشت »به هدفمان نرسیدیم. توافق با حزب الله به 
معنای شکست تمام عیار است.« این قدرت حزب الله و مقاومت اسلامی است 
که دشمنان اسلام چنین سخن می گویند. صهیونیست ها با 6 لشکر زرهی و 20 
هزار حمله هوایی طی 55 روز لبنان را مورد تهاجم قرار دادند اما به هیچ یک 
از اهداف خود نرسیدند. آتش مهیب حزب الله و وحدت و اقتدار ملت و جبهه 
مقاومت موجب پیروزی جبهه مقاومت شد. ملت بزرگ لبنان از این پیروزی 

بزرگ دفاع خواهد کرد.
ویژگی های  به  اشاره  با  تهران  این هفته  نماز جمعه  اول  وی در خطبه  
حضرت زهرا )س( ادامه داد: حضرت زهرا نماد عصمت الهی بود. رضا و غضب 
الهی به رضا و غضب حضرت زهرا پیوند داشت. اولین انسانی که وارد بهشت 
بانوی  این موضوع جایگاه استثنایی  می شود فاطمه دختر محمد )ص( است. 
بزرگ اسلام را نشان می دهد. حضرت زهرا در تبعیت از حضرت رسول گوی 

سبقت را از سایرین ربوده بود.

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: رژیم صهیونیستی امروز 
یک چهره درهم شکسته دارد و به زودی باید به پایان جنگ در غزه نیز تن دهد، 

وگرنه بیشتر به زوال نزدیک خواهد شد.
سردار سرلشکر حسین سلامی،   در کنگره ملی بزرگداشت 24000 شهید 
استان اصفهان که در مصلی امام خمینی این شهر در حال برگزاری است، با 
اشاره به حماسه آفرینی فرزندان و فرماندهان استان اصفهان در دفاع مقدس، 
اظهار کرد: فرزندان شما در همه عملیات ها حضور موثر داشتند. در عملیات 
فتح المبین حماسه آفریدند و در بیت المقدس خرمشهر را آزاد کردند و امروز   
همه ما با عبارت آسمانی فرمانده شهید احمد کاظمی آشنا هستیم که گفت: 

خرمشهر را خدا آزاد کرد. آن لحظه و آن فرمانده تا ابد جاودانه شده است. 
را  نقش  مهم ترین  اصفهان  لشکرهای  رمضان،  عملیات  در  افزود:  وی   
و سایر  توپخانه 15 خرداد  اشرف،  و ۸ نجف  امام حسین  داشتند، لشکر 14 
یگان های رزمی، پشتیبانی و مهندسی این استان بسته کاملی از توان رزم ویرانگر 
را ایجاد کرده بودند، به طوری که نام لشکرهای اصفهان برای دشمن کابوس بود.
 فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان اینکه فرماندهان اصفهانی 
از نزدیک ترین فاصله با دشمن نیروها را هدایت می کردند، گفت: این جوانان و 
فرزندان شما بودند که وقتی امواج دریا آنها را از اسکله دشمن دور می کرد، 
تصمیم گرفتند که اگر به دشمن برسند یک ماه حقوق خود را در راه خدا انفاق 
کنند. آنها در همه جا پرافتخار و خط شکن بودند و به همین دلیل است که همه 
کوچه ها و خیابان های این شهر و استان به نام و چهره زیبای این جوانان رعنا 

مزین و متبرک شده و هنوز کاروان شهیدان برای اصفهان در راه است.
سردار سلامی با اشاره به اینکه قلب اصفهان و بیروت به یکدیگر پیوند 
خورده است، گفت: فرماندهان بزرگ سپاه لبنان و سوریه از فرزندان رشید این 
استاد بودند؛ شهید حجازی، اسوه تقوا و اخلاص، بعد از سال ها مجاهدت در 
جبهه مقاومت به شهادت رسید، شهید زاهدی با روحی سرشار از  شجاعت، 

به سفارت کشورمان در  فداکاری و اخلاص در حادثه سهمگین تهاجم رژیم 
الهی رفت و جامه شهادت پوشید و بر دست های شما در آن  لقاء  به  سوریه 
اندیشمند و  فرمانده  نیلفروشان  جمعیت کثیر تشییع شد و همچنین شهید 
بااخلاصی که با روح بلند و قلب مطمئن خود پا به آن صحنه گذاشت نیز از 
اصفهان بود. این شهید از میانه شما برخاست، در این سرزمین تعلیم یافته، میان 
این مردم بزرگ شده و از آنها الهام گرفته بود و در تهاجم سهمگین رژیم تحت 
حمایت آمریکا، در کنار سید مقاومت سید حسن نصرالله به شهادت رسید و 
پیکر او پس از چند روز در این شهر تشییع شد، اصفهان اینگونه است و نام او با 
ایثار، مقاومت و افتخار گره خورده است.وی افزود: از جنوب شرق کشور هرازگاه 
کاروانی از شهدا که در تلاش برای حفظ امنیت و استقلال این سرزمین از جان 
خود گذشته اند، می آیند و این شهدا از امام حسین)ع( الهام گرفته و جان خود را 

در راه خدا دادند. شهادت رمز حیات و جاودانگی یک ملت است.
 سردار سلامی تصریح کرد: زمانی که سید مقاومت شهید شد، آنها که از 
رمز و راز شهادت بی خبر بوده و نگاه مادی به دنیا داشتند، فکر کردند شهادت 
سیدحسن به معنای تمام شدن اوست، حال آنکه شهادت تداوم تاثیر افراد در 
طول زمان می شود، به طوری که هیچ چیزی تاثیر آن را مستهلک نمی کند. سید 
حسن نصرالله، شهید نیلفروشان فواد شکر و سید هاشم صفی الدین، با شهادت 
اثرگذاری تبدیل شدند و آنقدر که حزب الله بعد از  به شخصیت های زنده و 
شهادت از آنها توان نیرو و الهام گرفت، در زمان حیات قطعاً نمی توانست این حد 
از تاثیرات را بگیرد.فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با اشاره به اینکه 
شهادت رمز ایستادگی یک ملت است، بیان کرد: لبنان و اصفهان پیوندی در 
حد شهادت فرماندهان بزرگ خود دارند. در یک سال گذشته تصوری نزد رژیم 
صهیونیستی شکل گرفت که بتواند حزب الله را به پایان برساند، این طراحی 
راهبردی رژیم صهیونیستی بود، چرا که می دانست با بودن این قائمه مقاومت، 
رژیم صهیونیستی به ثبات امنیت و آرامش نخواهد رسید، بنابراین آمده بود تا 

حزب الله را به کلی نابود کند و برای این هدف طراحی های بزرگی انجام داده 
انواع تهاجم های اطلاعاتی و موشکی سلسله فرماندهان حزب الله را  با  بود و 
نشانه گرفت و با انفجار پیجرها بخشی از فرماندهان حزب الله دچار مجروحیت 
و مصدومیت شدند و وقتی که سید حسن نصرالله و سید هاشم صفی الدین به 
شهادت رسیدند، فکر کردند که این فرصتی برای اتمام کار است، غافل از آنکه 

این آغازی بر پایان کار خود آنهاست.
وی با بیان اینکه خداوند در قرآن می فرماید: »کسانی که در زمین استکبار 
کرده و برای مومنان توطئه می چینند، توطئه ها به خودشان بازمی گردد،« گفت: 
این منطق، وعده حق و تخلف ناپذیر است که در کمتر از دو ماه محقق شد، 
صهیونیست ها شهرهای لبنان را هدف قرار داده و ارتش خود را با 6 لشکر با 
تانک های فراوان وارد کردند، اما حزب الله قدرتمندتر از گذشته عمل کرد، در 
اما در  این  لیتانی پیش آمد،  سال 200۸ ظرف ۳۳ روز اسرائیل تا رودخانه 
ارتش  به  اجازه پیشروی  بزرگ خود  فرماندهان  بدون حضور  جنگ، حزب الله 
صهیونیستی نداد، 59 تانک مرکابای صهیونیستی را منهدم و تلفات زیادی به 
دشمن وارد کرد و موشک های زیادی به شهرهای صهیونیستی فرستاد. بنابراین 
محاسبات آنها به هم ریخت و متوقف شدند و آمریکا و فرانسه به عنوان حامی و 
ناجی رژیم وارد این معادله شدند، چرا که حزب الله به درون آشفته رژیم نفوذ 
کرده و پوسته سخت آن را شکافته بود، بنابراین میانجی ها وارد شدند و حزب الله 
شروط خود را به رژیم صهیونیستی تحمیل کرد و آتش بس با پذیرش این شروط 
اعمال شد.فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی تاکید کرد: این شکست 
در درجه اول شکستی برای جبهه کفر بود که متوجه شدند مسلمانان تسلیم 
شدنی نیستند، این در تاریخ اسلام دیده نمی شود که مسلمانان تسلیم مشرکان 
و کفار شده باشند. سنت های الهی در این ماجرا تفسیر شد و سیدحسن نصرالله 
بار دیگر پیروز و الهام بخش حزب الله شد، حزب الله امروز آن قدر قوی است که 

می تواند زیر آتش قدرت بسازد.

رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: رژیم صهیونیستی با تمام توان به جنوب 
لبنان حمله کرد، اما زمانی که به بیروت سفر کردم، حزب الله را زنده و در میدان 

دیدم.
 محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در یادواره گرامیداشت 
۳14 شهید حوزه مقاومت بسیج ۳5۷ حضرت ولیعصر )عج( شهر ری در خصوص 
آخرین وضعیت لبنان گفت: در همین بیش از 60 روز دیدید که رژیم صهیونیستی 
با حداقل 5 لشکر و در برخی مواقع با ۷ لشکر به جنوب لبنان حمله کرد، آن همه 
بمباران داشت و همچنین سیدحسن نصرالله و تعدادی از فرماندهان حزب الله را 
به شهادت رساند، اما زمانی که به بیروت سفر کردم واقعاً حزب الله را زنده و در 
میدان دیدم. دشمن با تمام این فشار ها حتی یک قدم هم نتوانست در جنوب لبنان 

پیشروی کند و حتی رزمندگان حزب الله تل آویو را زیر آتش گرفتند.
دهه 60  در  عربی  کشور های  و  اسرائیل  شرایط  یادآوری  با  ادامه  در  وی 
میلادی، عنوان کرد: آن زمان همه کشور های عربی جمع شدند و به جنگ اسرائیل 
رفتند در حالی که سلاح های این رژیم با سلاح های امروز آنها قابل مقایسه نبود؛ 
جنگی رخ داد که تنها 6 روز طول کشید، اما اعراب در جریان آن قسمت وسیعی 
از صحرای سینا را از دست دادند و شکست خوردند. این در حالی است که امروز 
در غزه علی رغم شرایط سخت موجود، دیدید که یک سال بعد از عملیات ۷ اکتبر، 

مجدداً حماس در همان شب به تل آویو شلیک کرد.
داخلی  موضوعات  در خصوص  ادامه  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
کشور گفت: کارآمدی همواره زنده است، چرا که جامعه زنده است و جامعه به 
آن از بعد مادی و معنوی نیاز دارد. وقتی جامعه به این ویژگی نیاز دارد حتماً 
این نگاه و باور، مخالفان و موافقانی خواهد داشت. دکتر قالیباف با اشاره به 

بعد دوم، عنوان کرد: بعد دیگر آن، بحث کارآمدی روش ها و رویکرد ها است 
که در این خصوص به تعبیر امیرالمؤمنین علی )ع( باید فرزند زمانه خویش 
باشیم؛ یعنی باید خلاق، مدیر و مدبر باشیم، لذا در مجالس یاد و ذکر شهدا 
باید به چنین الگو هایی توجه کنیم و شرایط نیز نباید ما را از این مسیر اصلی 

که شامل این دو ویژگی است، دور کند.
وی در ادامه با بیان اینکه ناکارآمدی ها نشان دهنده فاصله گرفتن از مبانی 
و اصول است، عنوان کرد: زمانی که مردم به معنای واقعی در میدان نباشند دچار 
مشکل می شویم و زمان هایی که آنها حضور دارند تحرک، تعقل، مسئولیت پذیری، 
خلاقیت و تحول را شاهدیم. زمانی که فرصت در میدان بودن برای مردم باشد، آنها 
باعث تحول می شوند. رئیس مجلس با اشاره به اینکه امروز یکی از ضعف های جدی 
کشور، دولتی بودن اقتصاد است، اظهار داشت: زمانی که اقتصاد مردمی نباشد، 
خلاقیت در آن نبوده و زیان آور است. قالیباف در ادامه با بیان اینکه اعتماد به نفس 
و انسجام ملی یادآور جمله ما می توانیم امام )ره( است، گفت: چند روز پیش در 
سالگرد شهید طهرانی مقدم که مصادف با چهلمین سال تأسیس هوافضای سپاه 
بود، گفتم که شهید طهرانی مقدم معتقد بود جاده »ما می توانیم« یک طرفه است 

و باید در این مسیر که بازگشتی ندارد، گام برداریم.
رئیس مجلس اضافه کرد: زمانی در دوران دفاع مقدس نهایت برد آتش مؤثر 
ما حداکثر 15 تا 20 کیلومتر بود و بیش از آن امکان نداشتیم. این امکان ما نیز 
اینگونه بود که تعداد قبضه ها بسیار کم و مهمات و خمپاره انداز ها نیز جیره بندی 
بود، اما زمانی که ویژگی ایمان به سنت های الهی، اعتماد به نفس ملی و حضور 

مردم در صحنه را داشتیم، کار متحول شد.
وی در ادامه با یادآوری این مطلب که عمده شهدایی که امروز آنها را گرامی 

می داریم از بسیج بوده اند، ابراز داشت: فرماندهان ما در دوران دفاع مقدس به آن 
معنا نظامی نبودند، بلکه بسیجی بودند و نتیجه این حضور این شد که می بینیم 
در حوزه موشکی »ما می توانیم« را با ایمان به سنت های الهی، اعتقاد به کارآمدی 
و اثبات آن در جامعه و باور به فرزند زمانه خویش بودن، نمایش دادیم تا جایی 

که امروز بدون شک جزء 5 قدرت نخست موشکی دنیا از جهت فناوری هستیم.
دکتر قالیباف در ادامه این موفقیت و پیروزی ها را در سایه اعتقادات و 
باور ها دانست و افزود: فرهنگ و باور ما باید این باشد که ما قدرتمندیم و البته 
باید بدانیم قدرت ما صرفاً در حوزه قدرت نظامی و موشک ها نیست بلکه قوی 
بودن ما در نظام اسلامی این است که قلب مردم با ما باشد چرا که نظام ما 
متکی به مردم است. رئیس مجلس در ادامه با تأکید بر اینکه مردم ما باید 
قوی باشند و خانواده و اقتصاد خانواده باید قوی باشد تا ایران قوی باشد، بیان 
اما وقتی امنیت  بدون امنیت نمی توان پیشرفت کرد،  البته که قطعاً  داشت: 
داریم نباید در پیشرفت غفلت کنیم و اینجا است که میدان جهاد معنا می یابد. 
وی در ادامه با بیان اینکه امروز کشورمان از جهت جغرافیایی در یک موقعیت 
راهبردی است و خداوند انفالی در اختیار ما قرار داده که حجت خود را بر ما 
تمام کرده است، گفت: اکنون این ماییم و عملکردی که داریم و ما هستیم 
که باید فرصت را برای جوانان فراهم کنیم و لحظه ای در آن درنگ نکنیم. ما 
نباید کاری کنیم که شرمنده امام )ره( و شهدا باشیم و نباید کاری کنیم که 

مردم عزیز نگران و ناراحت باشند.
دکتر قالیباف در پایان با بیان اینکه هرکجا تصمیمی گرفته شد، مردم در 
میدان و پای کار بوده اند، خاطرنشان کرد: اکنون این ما هستیم که باید پای کار 

آنها باشیم و لحظه ای غفلت نکنیم.

رئیس جمهور:سیاست دولت در قبال بنزین، نیاز به بررسی های دقیق و کارشناسی دارد

ابوترابی فرد: با ابزار فشار و تهدید نمی توان با ایران مقتدر وارد مذاکره شد

فرمانده کل سپاه:رژیم صهیونیستی یک چهره درهم شکسته دارد 

قالیباف: رژیم صهیونیستی حتی نتوانست یک قدم در لبنان پیشروی کند
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 عراقچی: 
بر دیپلماسی 
فعال با همه 
 کشورها 
متمرکز شده ایم

ثابت  اصول  به  اشاره  با  خارجه  امور  وزیر 
اساس  عنوان  به  مصلحت  و  حکمت  عزت، 
در  گفت:  کشورمان  خارجی  سیاست  راهنمای 
همین چارچوب، دیپلماسی فعال با همه کشورها 

در دستور کار است.
سید عباس عراقچی در سفر به قم و دیدار با 
شماری از مراجع تقلید، ضمن تشکر از رهنمودها 
و دعاهای خیر مراجع بزرگوار تقلید، گزارشی از 
آخرین تحولات منطقه بویژه اوضاع فلسطین و 

لبنان و جنایات رژیم صهیونیستی ارائه کرد.
وی در بخشی از این دیدارها گفت: پیشبرد 
از  استفاده  و  کشورها  همه  با  فعال  دیپلماسی 
همه ظرفیت های برای تقویت اقتدار ملت ایران 
ترجمان سیاست  را  و جهان  منطقه  در عرصه 
خارجی » فعال، اثرگذار و فراگیر« بر اساس سه 

اصل ثابت عزت، حکمت و مصلحت دانست.
عملکرد 100  تبیین  با  خارجه  امور  وزیر 
از جمله در خصوص  امور خارجه،  وزارت  روزه 
رژیم صهیونیستی  افروزی های  با جنگ  مقابله 
و حمایت از مردم مظلوم فلسطین و لبنان در 
برابر نسل کشی و تجاوزات رژیم اشغالگر، بر عزم 
دولت چهاردهم برای ادامه سیاست همسایگی 
برای  کوشش  و  رئیسی  شهید  مرحوم  دولت 
با کشورهای همسایه و مسلمان  روابط  ارتقای 

تاکید کرد.
اهمیت  کشورمان،  خارجه  امور  وزیر 
دیپلماسی عمومی و رسانه ای در موفقیت اهداف 
سیاست خارجی را خاطرنشان کرد و بر آمادگی 
دستگاه دیپلماسی برای بهره مندی از ظرفیت های 
حوزه علمیه و مراکز فکری و گفتمانی دینی در 

قم برای پیشبرد برنامه های دیپلماسی عمومی 
کشور تاکید کرد.

مراجع تقلید نیز در دیدارهای جداگانه وزیر 
امور خارجه و هیات همراه با ایشان، رهنمودهای 
مهمی در خصوص تعامل جمهوری اسلامی با 
با کشورهای اسلامی  بویژه  کشورهای جهان و 
و همسایه ارائه و برای دست اندرکاران سیاست 

خارجی دعا کردند.
به  خود  سفر  در  عراقچی  عباس  سید 
عظام  آیات  حضرات  با  آذرماه(   9 قم)جمعه 
جوادی آملی، مکارم شیرازی، نوری همدانی و 

سبحانی از مراجع تقلید دیدار و گفت وگو کرد.
عراقچی در این دیدارها در خصوص آخرین 
تحولات و اقدامات انجام شده در حوزه دیپلماسی 
و سیاست خارجی و اوضاع لبنان و غزه و مذاکرات 

با سه کشور اروپایی با این اساتید برجسته حوزه 
علمیه قم گفتگو کرد و ضمن آشنایی از نزدیک 
با نقطه نظرات آنان در خصوص مسائل مختلف، 
سوی  از  بس  آتش  پذیرش  کرد:  خاطرنشان 
اسرائیل به دلیل شکست و تلفات سنگینی بوده 
که حزب الله لبنان وارد آورد و به هیچ وجه نمی 

توان به رژیم غاصب اسرائیل اعتماد کرد.
زیارت حرم مطهر حضرت معصومه )س( و 
دیدار با آیت الله علیرضا اعرافی مدیر حوزه های 
علمیه کشور و حجت الاسلام و المسلمین سید 
جواد شهرستانی نماینده مرجعیت عالی عراق در 
ایران و نیز شرکت در نشست جامعه مدرسین 
امور  برنامه های وزیر  از دیگر  حوزه علمیه قم 
خارجه کشورمان در سفر به قم بوده که در حال 

انجام است. 


